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Speeltuin Fuchsia
Bij Speeltuin Fuchsia zijn bewo-
ners bijgepraat over de situatie. 
Nu NHVO is weggevallen, wordt 
de naam "Fuchsia" gebruikt. 
De gemeente heeft de BSW 
gevraagd om samen met de 
wijkraad de speeltuin te beheren. 

De BSW zorgt nu voor begelei-
ding tijdens de openingsuren. 
Er wordt gezocht naar manieren 
om buurtbewoners te betrekken, 
zodat het aantal uren en activi-
teiten kan groeien. RIO010, dat 
pleinactiviteiten voor jongeren 
organiseert, is gevraagd om een 
rol te overwegen bij Fuchsia. 

Voldoende omwonenden vinden 
die structureel willen bijdragen 

is echter lastig, waardoor uit-
breiding van vaste openingsuren 
niet mogelijk is.

Het doel is dat de speeltuin uit-
eindelijk zelfstandig verder kan. 
Voorlopig wordt deze tijdelijke 
oplossing gehanteerd omdat 
de gemeente werkt aan nieuw 
beleid dat in april 2025 moet 
worden vastgesteld. 

Bewoners willen de speeltuin-
ruimte ook voor buurtactivitei-
ten gebruiken; dit idee wordt 
verder uitgewerkt.
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Plannen Bloemhof midden
De gemeente heeft een plan ge-
start voor Bloemhof-Midden, met 
diverse activiteiten om bewoners 
te betrekken. In juni was er een 
verhalenwandeling waar bewoners 
hun wensen konden delen. Ook 
waren er twee bijeenkomsten in 
de Wijkhub om thema’s als buiten-
ruimte en mobiliteit te bespreken. 
Scholen kregen een maatschap-
pelijke les om kinderen te vragen 
wat voor hen belangrijk is. Deze 
input leidde tot een participatie-
verslag dat tijdens een bijeen-
komst werd gepresenteerd, waar 
deelnemers ook een maaltijd en 
cadeaubon kregen.

Een belangrijk punt in de wijk is 
het aantal parkeerplaatsen, dat 
betaalbaar moet blijven, net als 
woningen. Er is bezwaar tegen 
hoogbouw, en de wens voor ver-
groening is aanwezig om schaduw 
te creëren. Het aantal deelnemers 
was laag, waardoor de vraag rijst 
of iedereen bereikt is. Wat bewo-
ners die niet willen blijven van de 
plannen vinden, is onduidelijk. Er 
zijn ook bewoners uit omliggende 
gebieden aanwezig. De wijkraad 
wil iets doen met hun informatie. 
Aparte bijeenkomsten voor  
Bloemhof Zuid volgen.

Lange Hilleweg 30 km zone
In 2025 wordt de Lange Hilleweg 
definitief een 30 km zone. Dat 
was eerder voor 2023 toegezegd, 
maar uitgesteld omdat men het 
nog niet eens kon worden met de 
RET. Nu zijn er afspraken gemaakt 
en is het de bedoeling dat in 2025 
veel meer straten omgevormd zul-
len worden. De bedoeling is dat dit 
in september bij de start van het 
nieuwe schooljaar zal gaan gebeu-
ren. Voor de Lange Hilleweg geldt 
dat men bezig is te bekijken welke 
aanpassingen nodig zijn en hier-
over zal met de wijk en wijkraad 
verder gesproken worden. 

De wijkraad heeft wel uitgespro-
ken dat het niet de bedoeling is 
dat er parkeerplekken zullen 
verdwijnen.

Tijdens de wijkraadsvergade-
ring heeft de Wijkraad ken-
nisgemaakt met een aantal 
nieuwe medewerkers van SOL 
in de wijk. Behalve hen waren 
er ook mensen van de afdeling 
MO van de gemeente aanwezig 
om de voortgang van de Wel-
zijnsopdracht die SOL heeft te 
bespreken. Daarbij werd vooral 
aandacht gevraagd voor de 
inzet op jongeren, ouderen en 
de bestrijding van armoede. 

Veiligheid blijft aandachtspunt

gemeente in gesprek gaat met 
Hefwonen over het beheer. De 
wijkraad vindt dat hier goed met 
de wijkbewoners over gecommu-
niceerd moet worden. De wijkraad 
vindt dat de bewoners meer moe-
ten weten over de inzet van de 
overheid bij grote incidenten en of 
het lukt om de daders te achter-
halen.

Op veiligheidsgebied blijft overlast 
een probleem. Dat blijkt ook uit 
de cijfers van de politie. Die laten 
op de meeste terreinen zien dat 
de veiligheid gelijk blijft, zeker als 
men kijkt naar tien jaar geleden. 
Maar dat de overlastcijfers, ook 
van verwarde personen, stijgen en 
er zijn toch wel met enige regel-
maat gebeurtenissen die een gro-
te impact voor de mensen hebben.

De wijkraad heeft de problemen in 
de Sint-Andriesstraat aangekaart. 
Daar is in mei een bijeenkomst 
met de bewoners over geweest, 
maar daar is nog niet een goe-
de opvolging aan gegeven. De 
wijkraad dringt sterk aan op dat 
de Gemeente en Hefwonen
dit probleem aan gaan pakken. 
Zo hebben er onlangs wekenlang 
een aantal lachgascontainers in 
de flat gestaan die ondanks her-
haald melden lang in het portiek 
stonden. De wijkraad wil dat de 

Bespreking welzijnsopdracht SOL
Door de vele personeelswisse-
lingen is het wel zo dat op veel 
vragen het antwoord was dat 
er net begonnen was of bin-
nenkort gestart zal gaan wor-
den. Opvallend was, dat toen 
de wijkraad er naar vroeg, er 
voor 2024 nog geen werkplan 
bleek te zijn, maar dat toege-
zegd is dat het werkplan voor 
2025, waar nu aan gewerkt 
wordt, wel gedeeld zal worden 
met de wijkraad. 

Op donderdag 18 juli liep de 
wijkraad samen met stads-
beheer, gemeente en politie 
een wijkschouw door Bloem-
hof-Zuid. In twee groepen 
bezochten ze locaties met 
meldingen van bewoners over 
naastplaatsing, zwerfvuil, 
grof vuil, groenonderhoud en 
overlast. Alle plekken werden 
beoordeeld, en er werd ge-
sproken met enkele bewoners. 

Wijkschouw Bloemhof Zuid
Bij een paar locaties troffen ze 
nog grof vuil aan; stadsbeheer 
schakelde direct een wagen in om 
dit op te halen. Voor andere mel-
dingen is contact opgenomen met 
de juiste instanties voor verdere 
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Wijkschouw Bloemhof mobiliteit
Onlangs, op 24 september, heeft 
de wijkraad een wijkschouw door 
Bloemhof gelopen in het kader van 
mobiliteit. We deden dit samen 
met Harry, Naima en 3 deskundi-
gen op het gebied van verkeer, die 
werkzaam zijn bij de gemeente. 

Hierbij hebben we gekeken naar 
verkeerssituaties waarover we 
de afgelopen periode meldin-
gen hebben binnengekregen. Dit 
varieerde van dubbel parkeren tot 
parkeervakken, zoals bij het plein 
aan de Lange Hilleweg.  

Contactgegevens Wijkraad Bloemhof

bloemhof@wijkraadrotterdam.nl

Postbus 70012, 3000 KP Rotterdam 14 010 

De volgende openbare vergaderingen van de Wijkraad Bloemhof zijn 
steeds op een woensdag om 19:30 uur op de volgende data. 
U bent bij deze vergaderingen welkom. 
 
13 november 2024 - Speeltuin de Klimroos - Putsebocht 183
11 december 2024 - Huis vd Wijk Irene - Oudelandstraat 75

Kim Burger (sociaal)- k.burger@wijkraadrotterdam.nl
Jerry van Dorp (veilig, verkeer) - j.vandorp@wijkraadrotterdam.nl
Petra Franken (sociaal, wonen) - pj.franken@wijkraadrotterdam.nl
Thea van Gils (sociaal, wonen, buitenruimte) - 
t.vangilsvlasveld@wijkraadrotterdam.nl
Iloisa Gomes (sociaal) - im.gomes@wijkraadrotterdam.nl
Marco van Lent (wonen, verkeer) - m.vanlent@wijkraadrotterdam.nl
Tunçay Tekin (buitenruimte, veilig) - t.tekin@wijkraadrotterdam.nl 

De wijkraad besprak met gemeen-
telijke deskundigen de bodemver-
vuiling in Bloemhof, waar volgens 
de ‘Koers op Zuid 2040’ hoge 
concentraties schadelijke stoffen 
zijn gemeten. 

Eerder ontvingen bewoners een 
waarschuwing over lood in de 
grond. Vermoedelijk komt de ver-
vuiling deels door het gebruik van 
havenslib en as van oude kolenka-
chels. Hoewel de vervuiling binnen 
de normen valt, is de grond onge-
schikt voor woonpercelen indien 
afgegraven, maar nog wel voor 
bedrijven. Het advies is om de 

Bodemvervuiling in Bloemhof
bodem af te dekken met tegels of 
gras en geen moestuin in de oor-
spronkelijke grond te starten; dat 
kan wel met aangevoerde aarde. 
Vruchten van struiken en bomen 
zijn veilig. Meetpunten zijn be-
perkt en niet gelijkmatig verspreid 
over de wijk, met soms uitschie-
tende waardes. De wijkraad over-
weegt vervolgvragen te stellen. 

Voor meer info over 
loodvervuiling, zie 
www.letoplood.rotter-
dam.nl/ of bezoek de 
Wijkhub op de Lange 
Hilleweg 123.

Afscheid burgemeester Aboutaleb

Ahmed Aboutaleb stopte na ruim 
vijftien jaar als burgemeester van 
Rotterdam. Op 25 augustus nam hij 
tijdens Rotterdam Dag in het Park 
afscheid van de Rotterdammers, 
een cadeau aan de stad als dank 
voor hun betrokkenheid. Op 19 
september volgde een afscheids-
feest in De Doelen, waar hij samen 
met zijn vrouw tussen het publiek 
zat. Optredens varieerden van 
zang en dans tot poëzie, met bij-
dragen van Loes Luca, Frédérique 
Spigt en jonge voetbalsters onder 
begeleiding van Soufiane Touzani.

Aboutaleb werd tweemaal 
onderscheiden. Boudewijn 
Siemons, CEO van het Rotter-
damse Havenbedrijf, reikte hem 
het Grootanker uit, de hoogste 
onderscheiding van de haven. 
Vervolgens werd hij benoemd 
tot Commandeur in de Orde 
van Oranje-Nassau, een eer die 
zelden wordt toegekend. 

Commissaris van de Koning 
Wouter Kolff overhandigde 
hem deze Koninklijke on-
derscheiding. In zijn laatste 
woorden grapte Aboutaleb: 
“Ik kreeg een pot met zoute 
drop, met het opschrift: ‘Op-
zouten.’ ”Later nam hij afscheid 
van de gemeenteraad: "Het 
ambt van burgemeester was na 
mijn gezin het beste wat mij is 
overkomen. Het is goed zo. En 
nu opzouten." Carola Schouten 
werd op 10 oktober geïnstal-
leerd als zijn opvolger en eerste 
vrouwelijke burgemeester van 
Rotterdam.

Dit levert soms onveilige situaties 
op. Ook zijn we langs een aantal 
straten en pleinen gelopen om 
daar een aantal situaties te bekij-
ken en met bewoners te spreken. 

Bij sommige zijstraten bij de 
Lange Hilleweg is er bij het uitrij-
den te weinig zicht op het verkeer 
op de Lange Hilleweg. Andere 
meldingen gingen over te hard 
rijdend verkeer op diverse plek-
ken, of andere onveilige situaties. 
Samen met de deskundigen 
hebben we gekeken welke 

oplossingen hiervoor 
mogelijk, maar ook te 
realiseren zijn. Later dit 
jaar zal er nog een wijk-
schouw volgen, de datum 
zal via social media be-
kend worden gemaakt.

Op 13 september bezocht de 
gemeenteraad van Lelystad, 
met hun college van bur-
gemeester en wethouders, 
Rotterdam voor een ontmoe-
ting met de wijkraden. Een 
diverse groep Rotterdammers, 
waaronder Thea van Wijkraad 
Bloemhof, was aanwezig. 

De delegatie van 30 personen 
was zeer geïnteresseerd in het 
Rotterdamse ‘Wijk aan Zet’ 
en wilde leren van de ervarin-
gen om dichter bij bewoners 
te komen en participatie te 
vergroten. Na een presentatie 
over de Rotterdamse wijkra-
den, werden in drie groepen 
de volgende onderwerpen 
besproken:

- Grote projecten en de rol van       
   wijkraden
- Contact maken met bewoners
- De verordening en het systeem

Ze stelden veel vragen over de 
oorsprong en de activiteiten van 
de wijkraden. Hoewel de verhalen 
vooral positief waren, werd ook 
benoemd dat de samenwerking 
met gemeenteraadsleden en wet-
houders verbeterd kan worden, 
wat als een waardevolle tip werd 
meegenomen.

Bezoek delegatie gemeente 
Lelystad aan Rotterdam
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